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Des del Bloc-Compromís per Beniarjó volem denunciar les 
actituds poc democràtiques que des del govern municipal del PP 
estan duent al poble de Beniarjó, recolzades per la legitimació 
d’una majoria absoluta que ostenten de representació al plenari 
municipal, però no del número de vots a les urnes. Cap majoria 
absoluta es bona, al menys si no es fa un bon ús d’ella. 

 
El Bloc-Compromís sempre hem defensat el diàleg i el consens 

a l’hora de decidir les actuacions i obres que és fan al nostre poble, 
i hem recolzat tots aquells projectes que hem considerat bons per a 
l’interés de la majoria de la gent. 

 
 Volem avançar en participació i democràcia. Creguem que 

amb les actuacions acordades entre tots, els resultats són més 
beneficiosos per al poble de Beniarjó, repercutint en una millor 
qualitat de vida per als veïns i amb una bona gestió que prioritze el 
més necessari per al poble, i més encara en temps de crisi. 

 
La utilització continuada de la majoria absoluta per part d’este 

govern municipal, ens du molt a sovint a comportaments autoritaris, 
sense comptar amb la oposició, sense consens, donant com a 
resultat actuacions i projectes sense un sentit clar i prioritari, com 
els que passem a relacionar. 



 

CASA DUART 
 
En estos dies estem veient com continuen les obres a la Casa 

Duart, i a hores d’ara molta gent es pregunta que està fent-se ahí.  
 
Les obres que s’han realitzat durant tots estos anys a la dita casa, 

s’han caracteritzat per la falta de transparència. La forma en què 
l’ajuntament la va adquirir ja va ser d’una forma poc clara, i a més 
intentant confondre a la gent. L’alcalde ens deia que no ens havia 
costat un duro, quan el cert és que la casa va ser adquirida a canvi 
d’11.880 m2 de solar industrial, valorats en aquells temps en més de 
800.000 €. 

 
El govern municipal no ha redactat cap projecte, s’han limitat a fer 

memòries d’actuació sobre la casa, sense que la oposició puga saber 
el resultat final, ni fer un seguiment adequat de les obres, o si el que 
està fent-se és l’actuació que més convé al poble. No hem pogut 
saber ni el cost total de l’obra. 

 
A l’última memòria d’actuació sobre la casa, hem pogut veure que 

anirà a la planta baixa un espai museístic, i dalt una sala de 
conferències i d’exposicions. 

 
Al poble de Beniarjó ja contem amb molts edificis o espais públics 

on es poden fer estes conferències o exposicions. De veritat en calen 
més? 

 
Tenim un edifici centre social polivalent, un gran auditori, un local 

al carrer Francesc Miñana, l’antic ajuntament, unes sales enormes 
dalt del nou ajuntament. Què es pensa fer amb tot açò. Estem 
aprofitant-ho tot com cal? L’excusa són els diners, però per a 
planificar no calen diners, cal idees, debats i consensos. 

 
El Bloc-Compromís ja vàrem presentar una proposta en el 2007, 

acceptada per unanimitat, en la que demanàvem que es planificara 
l’ús dels diferents espais públics amb el màxim consens, tant amb 
totes les forces polítiques, com amb els col·lectius afectats, i actuar 
en base a eixa planificació. 

 
El govern municipal del PP, tot i haver recolzat la nostra proposta, 

ha continuat fent les obres sense fer eixa planificació, sense 
consultar als possibles afectats, ni buscar consens amb els altres 
grups polítics. 

 
Per si faltava alguna cosa més, ara s’ha acceptat per resolució 

d’alcaldia, sense ni passar-ho pel plenari, acceptar la cessió de la 
casa dels colombaires, encarregant-se l’ajuntament de la resta de la 
hipoteca pendent. 

 
És lògic que l’alcalde prenga estes mesures? A partir de ara, serà 

esta la norma amb totes les associacions o persones amb situacions 
similars? Això és el que s'espera d'un alcalde que ha de ser de tots? 

 



BAR POLISPORTIU 
 
El passat 30 de gener, al plenari ordinari, el Partit Popular va aprovar 

en solitari destinar vora 85.000 € per a finalitzar el bar del poliesportiu del 
poble (Centre Socio-Esportiu 2ª fase). Aquests diners procedeixen de la 
Diputació de València, del Pla Provincial d’Obres i Serveis per al bienni 
2014-2015. 

 
El pressupost global de licitació amb IVA ascendeix a 84.475,83 €. 
 
Cal recordar que el Pla Provincial de l’any 2012 ja es va destinar a la 

primera fase del bar, amb un pressupost global de licitació amb IVA de 
66.822,48 € i ara volen utilitzar les ajudes de dos anys per a finalitzar-ho. 

 
Al Bloc-Compromís Beniarjó ens sembla una barbaritat, conforme està 

la situació avui en dia, que vulguen invertir en un nou bar-restaurant més de 
150.000 € de recursos municipals amb el que això suposa, i més en aquests 
temps en que eixos recursos són tan necessaris per a altres coses, i a més, 
per a fer-ho fora del poble, fent mal als altres bars i negocis semblants que 
hi ha dins del poble, a més d’empobrir amb força la vitalitat i l’ambient del 
centre urbà. 

 
A novembre de 2012, el Bloc-Compromís fou partidari d’abaixar els 

preus d’ocupació de via pública de taules i cadires per als bars, perquè ja 
observàvem que havien baixat el nombre de clients i pensàvem que era una 
forma d’ajudar-los. Malauradament el PP i el PSOE van votar en contra i 
aprovaren mantenir els preus que hi havia existents. 

 
A més serà, com ja ens varen dir al plenari, un bar de gestió privada, 

és a dir, donar els beneficis per algun particular amb la inversió feta amb 
diners de tots, cosa que evidentment, el Bloc-Compromís no podem 
compartir. 

 
Per tant ens trobem en una situació complexa, si en un futur el bar 

funciona, li farà mal als altres que hi ha al poble, i si en canvi no funciona, 
haurem perdut molts diners en aquesta infrastructura. 

 
Per a finalitzar, les subvencions de la Diputació són per als anys 2014 i 

2015, quina casualitat que coincidiran amb les properes eleccions 
autonòmiques i locals de Beniarjó, on s’inauguraran la majoria d’obres 
realitzades amb aquestes subvencions. 



 
 
Mereixem una Europa dels pobles: més digna, més justa, més 

igualitària. 
Una Europa amb més oportunitats. Si no et conformes amb 

escollir, cada 5 anys, entre una Europa que ens ataca i una Europa 
que ens oblida, participa en les primàries de Compromís. 

 
 
 
 
 
 
 
 

tu tries la llista, tu decideixes.  
primaries.compromis.ws

 
 
 

SABIES QUÈ..... 

 

…el regidor del PP de Beniarjó, Carlos Domínguez, 
està treballant a la Brigada forestal de la Safor? 

I quina casualitat que esta brigada depén de la Diputació on 
està l’alcalde del nostre poble. Què haurà pesat més a l’hora de 
contractar-lo, la seua experiència com a dissenyador gràfic, o la 
de regidor del PP? 

 

...el pressupost per a este any 2014, s’ha aprovat amb 
els únics vots del PP? 

I tan sols hi ha 2500 euros per agricultura.  

Per a resoldre el problema de les panderoles que patim al 
poble, han mantingut la mateixa quantitat de 2500 euros, quan ja 
s’ha demostrat que no ha sigut suficient. 

Augmenten un 16,67% la partida de atencions protocol·làries i 
representatives, i deixen igual la de “atencions benèfiques”(sic). 

 

...alguns regidors del PP, els han donat feina a jornada 
completa, i continuen cobrant un sou de l’ajuntament? 

I això es nota. Als últims plenaris i comissions es difícil veure 
que assistesquen tots el regidors del PP. 

Si ara tenen feina a jornada completa, podran dedicar el mateix 
temps que hi dedicaven per atendre les seues responsabilitats? 
Hem vist que no. Cal que continuen cobrant un sou de 
l’ajuntament? 


